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Kulturni program se je začel ob 11. uri 
s prihodom praporščakov prisotnih pla-
ninskih društev, ki so jih spremljali rogisti 
iz Vojnika, moški pevski zbor Pod gradom 
pa je zapel slovensko in planinsko himno. 

Predsednik PD Grmada Franc Šinko je 
v pozdravnem govoru zbranim planincem 
in gostom poudaril, "da se planinci zdru-
žujemo in ne delimo", in se vsem zahvalil 
za prihod na Grmado. Sledil je nagovor 
župana Celja Bojana Šrota, v katerem se 
je spomnil, kaj ga je potegnilo v hribe: 
"Lepote in skrivnostnost naših gora, ne 
glede na to, ali gre za sredogorje ali za naj-
višje gore, prijateljstvo, ki sem ga našel in 
velika pripadnost ljudi, ki nas je združila 
skupna ljubezen do gora." Še posebej je 

izpostavil "odsotnost vsakršne ideologije 
ali politike v gorah" ter s tem uspeh planin-
ske organizacije, ki je "uspela ohraniti to 
gibanje popolnoma apolitično". Na kon-
cu je povabil vse, da si ogledajo še druge 
skrite kotičke v okolici Grmade, sotesko 
Hudičevega grabna, stenice Srebotnika 
… in se zahvalil vsem, ki so pomagali pri 
organizaciji tega dogodka. 

Po daljšem nastopu učencev Osnov-
ne šole Frana Kranjca, ki so tudi člani 
Mladinskega odseka PD Grmada, sta 
planince nagovorila predsednica Savinj-
skega meddruštvenega odbora Manja 
Rajh in predsednik Krajevne skupnosti 
Pod gradom Vladimir Lubek. Rajhova 
je poudarila pomen druženja podobno 

mislečih, saj je tudi ustanovitev danes 
uspešnega PD Grmada rezultat takšne-
ga delovanja. Število društev v PZS se 
povečuje in njeno osebno mnenje je, 
"da je najboljša rešitev ustanovitev pla-
ninske sekcije v okviru društva, ki ji je 
potrebno dati avtonomnost odločanja". 
S tem bi se izognili kadrovskim teža-
vam ter zagotovili kvalitetno delo. Na 
koncu se je zahvalila organizatorju za 
izvedbo prireditve. Lubek je predstavil 
Pečovniško kočo, zgrajeno leta 2003 s 
prostovoljnim delom, imenovano po 
rudniku Pečovnik, ki je pred drugo sve-
tovno vojno deloval v KS Pod gradom, 
ter planinsko društvo Grmada, ki ima 
sedem odsekov in dve sekciji, sodeluje z 
OŠ Frana Kranjca na Polulah in vzdržuje 
80 kilometrov poti. 

Veseloigri Grmadniški Kekec, ki so jo 
zaigrali mladinci in člani dramske sku-
pine Špas Grmada, PD Grmada, je sledil 
slavnostni govor predsednika PZS Bojana 
Rotovnika s pozdravom: "Pozdravljeni, 
ljubitelji gora!" Spomnil nas je, da pla-
ninstvo ni samo rekreativna dejavnost 
v gorskem svetu, temveč je "splet, poleg 

Tudi vročina ni odvrnila udeležencev od pozornega spremljanja dogodka.

DAN PLANINCEV

V soboto, 5. junija 2010, sta Planinsko društvo Grmada in Planinska zveza Slovenije 
v sodelovanju s Savinjskim meddruštvenim odborom in Mestno občino Celje pri 

Pečovniški koči na Grmadi organizirala dan planincev z osnovnim sporočilom Varujmo 
gorsko naravo. Na tabornem prostoru v bližini koče so se zbrali planinci (več kot tisoč), ki 
so ta dogodek združili s pohodi po označenih poteh, ki vodijo na Grmado. Organizatorji 
so se potrudili in prireditev izpeljali v prijateljskem in veselem vzdušju, pri čemer jim 
je pomagalo tudi vreme. 
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športnih seveda, tudi izobraževalnih, 
kulturnih, turističnih, gospodarskih pa 
še mnogih drugih dejavnosti", in da so 
takšna srečanja priložnost za spoznava-
nje novih prijateljev, izmenjavo izkušenj, 
dogovarjanj za morebitne skupne ture … 
Enotnost, prostovoljnost delovanja ter 
družabnost planincev niso dopustile, 
da bi krize ali vojne v preteklosti zatrle 
planinsko idejo, ampak se je ta "v vsaki 
krizi samo še okrepila in z večjim navdi-
hom šla dalje". Povedal je, da je ponosen 
in da mu je kot novoizvoljenemu pred-
sedniku PZS v veliko čast imeti osrednji 
govor na tej prireditvi. V luči preteklih 
volitev je izpostavil tudi tri glavne zna-
čilnosti skupščine pred mesecem dni, in 
sicer možnost izbire med več kandidati, 
veliko udeležbo na skupščini, kar pomeni, 
da društvom ni vseeno, kaj se dogaja v 
planinski organizaciji, in starost novega 
predsednika, ki je najmlajši do sedaj, ter 
se zahvalil za izkazano zaupanje. Dodal 
je še, da bomo imeli planinci v letu 2010 
dve srečanji, in sicer poleg dneva planin-
cev še otvoritev slovenskega planinskega 
muzeja v Mojstrani v avgustu letos, ki je 
plod dela več generacij. Na sporočilo le-

tošnjega srečanja Varujmo gorsko naravo 
se navezuje tudi predsedovanje Sloveni-
je Alpski konvenciji, mednarodnemu 
pravnemu inštrumentu za zagotavljanje 
trajnega razvoja alpskega območja. Na-
povedal je, da bo jeseni otvoritev Poti 
Alpske konvencije okoli Košute, ki je 
plod sodelovanja Avstrije in Slovenije, 
poleti pa bo potekala akcija Planinske 
zveze Slovenije in Nedeljskega Dnev-
nika s Tonetom Fornezzijem - Tofom s 
sloganom Očistimo planine, ki je logično 
nadaljevanje aprilske čistilne akcije, saj je 
bilo takrat v visokogorju še veliko snega. 
Na koncu se je zahvalil organizatorjem 
letošnje prireditve in vsem zaželel varen 
korak pri obiskovanju gora, hkrati pa po-
udaril pomen varne vrnitve domov tako 
z gora kot tudi z dneva planincev. 

Po zapetem venčku domačih moške-
ga pevskega zbora Pod gradom je zbrane 
pozdravila tudi Andreja Rihter, poslanka 
v Državnem zboru RS. Izpostavila je vre-
dnote, ki jih imajo planinci, kot sta sloga 
in prijateljstvo, in po katerih bi se politiki 
lahko zgledovali. Zagotovila je, da se bodo 
časi spremenili in da bodo tudi politiki 
podprli poslanstvo in delo planincev.

Na koncu so dobili besedo tudi pred-
stavniki društev, ki so se množično ude-
ležili srečanja ter pohvalili organizatorje 
za lepo pripravljeno prireditev.   m

V programu prireditve je sodelovalo veliko otrok.
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